



Jacek Sztuka

Polen/Poland

1996–2001 Studium der Malerei an der Kunstakademie in Krakau, Polen, bei Prof. J. Waltoś und Prof. St. Rodziński. 2001 Diplom mit Auszeichnung. 1999–2000 Gaststudent bei Prof. Johannes Grützke an der Akademie der Bildenden Künste Nürnberg. 2006 Dissertation an der Kunstakademie in Krakau. 2012 Habilitation an der Kunstakademie in Krakau. Arbeitet an der Fakultät für Management an der Technischen Universität von Tschenstochau, Polen. Preise und Stipendien in Polen: 2006 Grand Prix Homo Quadratus Ostroviensis 2006, Ostrowiec Świętokrzyski; Grand Prix, Preis des Präsidenten der Stadt Radom, V. Selbstporträt-Triennale; Preis des städtischen Galeriedirektors im Marian Michalik-Wettbewerb für polnische Nachwuchskünstler, Tschenstochau. 2008 Grand Prix, Festival für Polnische Malerei, Stettin. Seine Arbeiten wurden in 18 Einzel- und mehr als 50 Gruppenausstellungen gezeigt. www.jaceksztuka.pl

1996–2001 Studied painting at the Art Academy in Kraków, Poland, under Prof. J. Waltoś and Prof. St. Rodzinski. 2001 Diploma with excellence. 1999–2000 Guest student with Prof. Johannes Grützke at the Academy of Fine Arts in Nuremberg, Germany. 2006 Dissertation at the Academy of Fine Arts in Kraków. 2012 Habilitation at the Academy of Fine Arts in Kraków. Work at the Faculty of Management at the Technical University of Częstochowa, Poland. Prizes and scholarships in Poland: 2006 Grand Prix Homo Quadratus Ostroviensis 2006, Ostrowiec Świętokrzyski; Grand Prix, prize of the president of the city of Radom, V Self Portrait Triennial; prize of the municipal gallery director at Marian Michalik Competition for young Polish artists, Częstochowa. 2008 Grand Prix, Festival of Polish Painting, Szczecin. His work has been exhibited in 18 solo and over 50 group exhibitions.
www.jaceksztuka.pl



Hybride I, 2011, Öl auf Leinwand, 78x115 cm

Hybrid I, 2011, oil on canvas, 78x115 cm